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معاون غذا و داروی دانشگاه علوم پزشکی کرمان عنوان کرد: کارخانههای داروسازی
داخلی گرهگشای بسیاری از مشکلات اقتصادی هستند و باید از تولید داخل حمایت کرد.

دکتر علی اسدیپور، معاون غذا و داروی دانشگاه علوم پزشکی کرمان گفت: کیفیت
داروهای داخلی بسیار بالاست که به برخی از کشورها صادر میشود. بسیاری از داروهایی
که جزو داروهای وارداتی بود، اکنون در داخل کشور تولید و صادر میشود. دولت تلاش

میکند داروی مورد نیاز مردم را تامین کند و سیاست کلی این است که اگر تولید
داخلی وجود داشته باشد، داروی مشابه آن را وارد نکند.

به گزارش مجله خبری غذا و دارو دکتر اسدیپور با اشاره به اهمیت اطلاعرسانی و
آگاهیبخشی به مردم تاکید کرد: مردم باید بدانند که داروهای تولید داخل از گذرگاه

سختی برای گرفتن مجوز ورد به بازار عبور میکنند.

معاون غذا و داروی دانشگاه علوم پزشکی کرمان درباره کیفیت داروهای داخلی گفت:
امروز با این شرایط ارزی و تحریمی نیازی به واردات داروهایی که مشابه آن در داخل
تولید می شود، نیست در حالی که اگر کارخانجات داخلی را نداشتیم، همه درآمد ارزی
کشور را صرفا باید به واردات دارو اختصاص میدادیم؛ این کارخانهها گرهگشای بسیاری

از مشکلات اقتصادی هستند و باید از تولید داخل حمایت کرد.

بنابر گزارش ایسنا دکتر اسدیپور درباره کمبود دارو در کشور نیز گفت: شاید
کمبودهایی در برخی از اقلام که در داخل کشور تولید نمیکنیم احساس شود اما این
موضوع هم در حال مدیریت است تا مردم کمتر لمس کنند و داروی بیماران به موقع

تامین میشود.//
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